
Zápis ze schůze senátu a ekotýmu 12. 2. 2020 

• Do pátku (14.2.) je možné nosit vyřazené dětské knihy paní 

učitelce Jindráčkové, která je následně pošle do dětského 

domova ve Vysoké Peci (lze je předat i paní učitelce Hennlichové, 

Zajíčkové či Kužminské). 

• Jménem školního ekotýmu opět připomínám, že byl ZRUŠEN 

SBĚR HLINÍKU, do červeného kontejneru u hlavního vstupu do 

školy tedy hliník nepatří. Je to kontejner na drobný elektroodpad. 

Nevhazovat ani baterie ani mobilní telefony (ty je možno 

odevzdávat paní učitelce Kužminské). 

• Vymyšlení reklamy s ekologickou tématikou pojaly třídy 2. B, 

3. A, 3. B, 7. A a 7. B velmi zodpovědně a v mnoha případech i 

originálně. Plakáty budou umístěny na ekonástěnkách. 

• Během schůze padlo několik návrhů na umístění obrazu zebry a 

zátiší, nakonec si je budeme moci prohlédnout nejspíše v učebně 

přírodopisu a v prostorách šaten druhého stupně. 

• Ankety o dopravě do školy, které vyplňovali zástupci se svou 

třídou, slavily úspěch a v rámci hodin matematiky osmé třídy 

vypracují graf, právě na základě informací z anket. Tento 

průzkum by se dal zopakovat v létě a výsledky porovnat s těmi 

nynějšími. 

• Bohužel se hlídka, která měla za úkol kontrolovat, zda se ve 

třídách správně třídí, příliš neosvědčila, proto se tohoto úkolu 

v budoucnu zhostí zástupci ze 6. A. 

• Na příští schůzku školního senátu a ekotýmu by se měli zástupci 

zamyslet nad tím, co se nám podařilo, abychom to společně 

mohli zapsat do našeho ekostromu. 

 

 

Zapsala Alžběta Horáčková. 


